
 
Referat - Bestyrelsesmøde  

Mandag den 30. september 2024 kl. 18:00 
Jens Andersen, Dr. Margrethesvej 1, 4180 Gørlev.   

  

Tilstede: Frits Fjordskov, Jens Andersen, Søren Olsen, Mathias Buchholz-Schouw, Jette Jensen 
 

1) Godkendelse af referat fra 22. juli 2024 
Referat godkendt 30. september. 
 
 

2) Orientering fra formanden (Frits) 
2.1. Info om driften  

Der har en periode fra sidste bestyrelsesmøde været tre udfald på boringerne. 

Den 25. juli faldt alle fire ud, ifølge Blue Control, var det fordi de mistede forbindelsen til 
vandværket. 

1. august faldt pc’en på vandværket ud, den blev genstartet, og der har ikke været problem 
siden. 

Den 10. september var der udfald på boring 2, ifølge Blue Control, skyldes det et løs stik til 
batteriet. 

Der er skiftet 5 vandmåler, som var ”gået i sort”, 2 på Duelundsvej, 1 på Hybenvej øst, 1 på 
Risengen og 1 på Østvej. 

Vi har pt ikke flere nye vandmålere, men der er bestilt 30 styk med forventet levering medio 
oktober, hvorefter vi går videre med den liste vi har for vandmålere skift. 

Ligeledes vil vi begynde at opsætte ekstendere de steder hvor vi mangler radiosignal fra vores 
målere. 

Vi har tilsluttet en ny forbruger på Modinsvej Vest 7A. 

Der har været lavet en lækagesøgning på hovedvandledningen imellem Fyrrehegnet og 
Stenlodsvej. Fra firmaet Leif Koch blev der forsøgt flere gange på at finde utætheden, både med 
sporegas, samt lytte, uden held.  



Desværre gik sektionsventilen ved Fyrehegnet i stykker i forbindelse med lækagesøgningen, så 
den nu ikke kan lukke. En udskiftning af denne ventil forventes udført samtidig med at vi sætter 
en minisektionsbrønd ved denne nye ventil. Herefter vil der blive foretaget en ny 
lækagesøgning. 

Det er desværre ikke lykkedes få tilbud på nævnte mini sektionsbrønd, ligesom det heller ikke 
lykkes at få et tilbud på, at få lavet rørene om på vandværket til Urhøj. Vi afventer også stadig 
tilbud på sløjfning af brandhanen i Halby Solpark. Vi forsætter ufortrøden arbejdet med at få de 
manglende tilbud. 

Vi har få 2 tilbud på udskiftning af rørledning på Mosehøjen hvor den ene leverandør vil 
underbore ledningen og hvor den anden leverandør vil grave ledningen hele vejen ned. De 2 
tilbud er desværre økonomisk noget over vores forventning, hvorfor vi vil gå i dialog med 
leverandørerne med henblik på at finde en mere acceptabel pris.  

2.2. Status vandspild 

I september har vi pumpet 11,8 M³ mindre i ud pr. døgn end året før, det bliver til 354 M³ 
mindre i september år, så vi er på rette vej og vores store indsats for at reducere vores 
vandspild bære frugt. 

3) Orientering kassereren (Søren) 
3.1. Regnskab 

Regnskab fremlagt og gennemgået af Søren. 

  
4) BNBO-områder (Jens) 

4.1. Status lodsejere  

Der er lavet aftaler med grundejerne, og vi afventer Skel for færdiggørelsen af tinglysningen i 
slutningen af oktober måned. 

4.2. Nyt fra vandrådet/grundvandsrådet  

Der er ingen oversigt over de brønde og boringer der er kritiske, og kommunen vil ikke 
pålægge de private grundejere om at sløjfe deres private brønde og boringer.  

Vi deltager ikke i grundvandssamarbejdet vedr. nedlæggelsen af private brønde og boringer. 

I Vandråds drikkevandsgruppen i Kalundborg kommune er der ansat 3 nye medarbejder. 

Jens undersøger hvordan det går med taktsbladet.     

 
5) Projekt (Frits, Søren og Mathias) 

5.1. Status radiodækning af målere – Ny flagstang 



Den manglende flagstangsantenne er nu blevet monteret på Harestien 10, hvilket har betydet 
et stort fald i antallet af manglende målinger, så vi er nu oppe på 1.200 målinger på daglig 
basis ud af de 1.255 forbrugere. 

Jævnfør punkt 2.1 vil arbejdet med at få udskiftet defekte målere og opsat ekstenderer blive 
udført i den kommende tid, så vi når op på 100% dækning af alle målere, hvorved forbrugerne 
fra 1. januar 2025 kan aflæse deres forbrug digitalt. 

5.2. Projekter: 
 Minisektionsbrønde – Der indhentes tilbud på brønde mm.  
 Mathias indhenter tilbud på ”Clamps on” flowtransmitter og reciver som alternativ til mini 
sektionsbrønde. 

Selvstændig rørføring til Urhøj – afventer tilbud. 

        Aktuator styret råvandsventil – Mathias indhenter 3 tilbud.. 
 

5.3. Solceller  
 Mathias indhenter 2-3 tilbud og der skal kikkes på beregninger i forhold til  
 tilbagebetaling af anlæg. Det blev besluttet at vi ud over taget på vandværket også kan 
anvende låget på vores renvandstank til placering af solceller. Mathias vil undersøge 
muligheden for at vi også kan anvende egen el på vores boringer, samt fordel ved at lager egen 
el på et batteri.   
 

6) Hjemmesiden (Jette) 
Vi vil forsøge at lave nogle videoer i forhold til vinternedluk, de vil blive lagt som et ”link” på 
hjemmesiden – videoerne vil blive lagt på YouTupe. 
 
Opdatering af årshjul med nye dato’er for bestyrelsesmøder.   
 

7) Investeringer 
7.1. Tilbud mini sektionsbrønde 
Se under projekter. 
 
7.2. Nødstrømsgenerator - status  
Intet nyt. 
 

8) Næste møde 

Den 18. november 2024 kl. 18:00, hos Mathias Buchholz-Schouw, Åbrinken 5, 4480 St. Fuglede.  
 

9) Eventuelt 

Ingen bemærkninger. 
 

 

 


